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1  ΚΑΤΑΓΓΕΛΛΕΙ Η ΠΟΕΔΗΝ: «Μαγειρέματα» για
προσλήψεις

Πηγή: ΚΑΘΗΜΕΡΙΝΗ Σελ.: 6 Ημερομηνία
έκδοσης:

07-12-2018

Επιφάνεια: 62.54 cm² Αρθρογράφος: Κυκλοφορία: 14860

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ, ΠΟΕΔΗΝ

ΚΑΤΑΓΓΕΛΛΕΙ Η ΠΟΕΔΗΝ

«Μαγειρέματα» 
για προσλήψεις
Κομματικά κριτήρια στην πρόσληψη 
100 συμβασιούχων σε καθαριότητα, 
εστίαση και φύλαξη στο νοσοκομείο 
Καβάλας, καταγγέλλει η Πανελλήνια 
Ομοσπονδία Εργαζομένων Δημόσιων 
Νοσοκομείων. Η Ομοσπονδία κατη
γορεί τον διοικητή του νοσοκομείου 
ότι «μαγειρεύει» τα αποτελέσματα 
του διαγωνισμού, με αποτέλεσμα να 
έχουν αποκλειστεί τουλάχιστον 15 
υποψήφιοι μη αρεστοί, που θα ήταν 
στους επιτυχόντες. Σύμφωνα, μάλι
στα, με την Ομοσπονδία, ο κατάλο
γος των επιτυχόντων του διαγωνι
σμού που εστάλη στο ΑΣΕΠ, δεν ήταν 
καν ο σωστός, αφού ο διοικητής άλ
λαξε ξανά τη σειρά κατάταξης. Κατά 
την ΠΟΕΔΗΝ, ήδη για την υπόθεση 
έχει διατάξει προκαταρκτική εξέτα
ση ο εισαγγελέας Καβάλας.
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1  Παναττική κινητοποίηση Παναττική κινητοποίηση
τη Λεύτερα

Πηγή: ΡΙΖΟΣΠΑΣΤΗΣ Σελ.: 1,19 Ημερομηνία
έκδοσης:

07-12-2018

Επιφάνεια: 142.24 cm² Αρθρογράφος: Κυκλοφορία: 2300

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ, ΠΟΕΔΗΝ

ΔΗΜΟΣΙΑ ΝΟΣΟΚΟΜΕΙΑ

Παναττική κινητοποίηση 
τη Δευτέρα 10/12

ΣΕΛ.19

ΕΡΓΑΖΟΜΕΝΟΙ ΣΕ ΔΗΜΟΣΙΑ 
ΝΟΣΟΚΟΜΕΙΑ - ΔΟΜΕΣ ΠΡΟΝΟΙΑΣ

Παναττική κινητοποίηση 
τη Λεύτερα

Με παναπική κινητοποίηση τη Δευτέρα 10 Δεκέμ
βρη, στο πλαίσιο της οποίας θα πραγματοποιηθούν στά
ση εργασίας (11 π.μ. έως τη λήξη της βάρδιας), συγκέ
ντρωση στο υπουργείο Υγείας στη 1 μ.μ. και πορεία 
στη Βουλή, αντιδρούν οι εργαζόμενοι στα δημόσια νο
σοκομεία και στις δομές Πρόνοιας, στις απολύσεις χι
λιάδων εργαζομένων με ελαστικές εργασιακές σχέσεις 
και στα κυβερνητικά σχέδια για λειτουργία των δημό
σιων μονάδων Υγείας με ιδιωτικοοικονομικά κριτήρια.

Στην κατεύθυνση των αποφάσεων που είχαν πάρει σε 
σύσκεψη συντονισμού, Σωματεία και Επιτροπές Αγώνα 
προετοιμάζουν την κινητοποίηση και την παναπική στά
ση εργασίας που έχει προκηρυχθεί από τις αντίστοιχες 
Ομοσπονδίες και Ενώσεις (ΟΕΝΓΕ, ΕΙΝΑΠ, ΠΟΕΔΗΝ).

Σε ανακοίνωσή της, η Πανελλαδική Γραμματεία Υ
γείας - Πρόνοιας του ΠΑΜΕ καλεί τους εργαζόμενους 
να συμμετάσχουν μαζικά στην κινητοποίηση και να δι- 
εκδικήσουν:

- Μαζικές προσλήψεις μόνιμου προσωπικού και μο
νιμοποίηση των εργαζομένων με ελαστικές εργασια
κές σχέσεις (επικουρικοί, μέσω ΟΑΕΔ - ΚΕΕΛΠΝΟ, 
εργολαβικοί).

- Επαναφορά του 13ου και 14ου μισθού, με άμεση 
καταβολή του Δώρου Χριστουγέννων. Ουσιαστικές αυ
ξήσεις σε μισθούς και σε συντάξεις.

- Επέκταση του ανθυγιεινού επιδόματος και ένταξη 
στα ΒΑΕ όλων όσα εργάζονται σε αντίστοιχες συνθήκες.

- Αποκλειστικά δημόσια και δωρεάν Υγεία - Πρόναα, 
με πλήρη, επαρκή κρατική χρηματοδότηση.
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1  Συλλαλητήρια στις 18 Δεκέμβρη ο επόμενος
αγωνιστικός σταθμός Αγώνας ενάντια στη σφοδρή
επίθεση τη ...

Πηγή: ΡΙΖΟΣΠΑΣΤΗΣ Σελ.: 19 Ημερομηνία
έκδοσης:

07-12-2018

Επιφάνεια: 980.11 cm² Αρθρογράφος: Κυκλοφορία: 2300

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ, ΠΟΕΔΗΝ

ΕΡΓΑΤΙΚΑ
ΠΑΝ ΕΡΓΑΤΙΚΟ ΑΓΩΝΙΣΤΙΚΟ ΜΕΤΩΠΟ

Συλλαλητήρια στις 18 Δεκέμβρη 
ο επόμενος αγωνιστικός σταθμός
Τη μέρα ψήφισης του αντιλαϊκού κρατικού προϋπολογισμού

Σ
ε οργάνωση μαζικών συλλαλητηρί
ων στις 18 Δεκέμβρη, μέρα ψήφισης 
του προϋπολογισμού της φοροληστεί
ας και των πλειστηριασμών, απευθύνει 
το ΠΑΜΕ προς Ομοσπονδίες, Εργατικά Κέ
ντρα, Συνδικάτα και εργαζόμενους, για να 

δοθεί μαχητική απάντηση στην κλιμάκωση 
της αντιλαϊκής επίθεσης από την κυβέρνη
ση ΣΥΡΙΖΑ - ΑΝΕΛ.

Συλλαλητήρια προετοιμάζονται σε Αθή
να, Θεσσαλονίκη, Λάρισα και άλλες πόλεις.

Στην ανακοίνωση - κάλεσμα για τα συλλα
λητήρια, το ΠΑΜΕ δίνει το στίγμα της συνέ
χειας και έντασης του αγώνα μετά την πα- 
νεργατική απεργία στις 28 Νοέμβρη, για να 
βρεθούν στο προσκήνιο οι εργατικές - λα
ϊκές ανάγκες.

Οπως επισημαίνει, «η απεργία στις28 Νο
έμβρη, με τα μαζικά συλλαλητήρια και τις συ
γκεντρώσεις του ΠΑΜΕ, αποτέλεσε μαχητι
κή και αναγκαία απάντηση σε κυβέρνηση - 
εργοδοσία - εργατοπατέρες. (...) Μπαίνει ε
πιτακτικά η ανάγκη οργάνωσης των εργαζο
μένων στα σωματεία, ειδικά στους χώρους ό
που κυριαρχούν οι ελαστικές μορφές, οι νέ
οι εργαζόμενοι που είναι στην πλειοψηφία 
τους ασυνδικάλιστοι. Το επόμενο διάστημα 
είναι σημαντικό να προχωρήσει η συζήτηση 
στα σωματεία, στους χώρους δουλειάς. Να 
δυναμώσουν η ενημέρωση και η οργάνωση 
της εργατικής τάξης απέναντι στην επίθεση 
που συνεχίζεται. (...) Να δυναμώσουν ο αγώ
νας και οι πρωτοβουλίες για τις ΣΣΕ, τα ζη
τήματα Υγιεινής και Ασφάλειας στους χώ
ρους δουλειάς».

Σε αγωνιστική ετοιμότητα 
για την κλαδική ΣΣΕ 
οι εργαζόμενοι 
στις Κατασκευές

Ομοσπονδίες, Εργατικά Κέντρα και σωμα
τεία που συσπειρώνονται στο ΠΑΜΕ κινού
νται ήδη σε αυτήν την κατεύθυνση, προετοι

μάζουν τα νέα συλλαλητήρια και συνεχίζουν 
τις συνελεύσεις και τις συσκέψεις για τη συ
ζήτηση των συμπερασμάτων από την πρό
σφατη απεργιακή μάχη και για την οργάνω
ση της αγωνιστικής συνέχειας.

Σε αυτό το πλαίσιο, η Ομοσπονδία Οικοδό
μων Ελλάδας σημειώνει σε ανακοίνωσή της:

«Συνεχίζουμε πιο αποφασιστικά τον αγώ
να για: Υπογραφή κλαδικής ΣΣΕ, με ουσια
στικές αυξήσεις σε μισθούς και μεροκάμα
τα. Αναγνώριση και διανομή των "υπέρ α
γνώστων" ενσήμων. Μέτρα στήριξης των α
νέργων και αναθέρμανσης της οικοδομικής 
δραστηριότητας για την κάλυψη των λαϊκών 
αναγκών. Κατάργηση όλων των αντιασφαλι- 
στικών - αντεργατικών μέτρων».

Αναφερόμενη στη μεγάλη επιτυχία των 
δύο απεργιακών κινητοποιήσεων που πραγ
ματοποίησε ο κλάδος μέσα σε δυο βδομά
δες, τονίζει ότι «μας τροφοδοτούν με θετι
κή πείρα και δυνατότητες, που δείχνουν ότι 
μπορούμε να τα καταφέρουμε».

Και υπογραμμίζει: «Είναι εξοργιστικό και 
δεν πρέπει να αφήσει αδιάφορο κανέναν 
εργαζόμενο στις Κατασκευές το γεγονός 
ότι την ώρα που διεξάγουμε σκληρό αγώνα 
για το μεροκάματο, τους όρους δουλειάς και 
ασφάλισης, η κυβέρνηση εφαρμόζει το νό
μο Βρούτση της προηγουμένης κυβέρνη
σης, της ΝΔ, με τον οποίο θα συνεχίζει να 
καθορίζει με νόμο το κατώτερο μεροκάμα
το (...) Ταυτόχρονα, με αυτόν τον τρόπο δι
ευκολύνουν τη μεγαλοεργοδοσία να συνε

χίζει να αρνείται την υπογραφή ΣΣΕ με αυ
ξήσεις, επικαλούμενη τους "περιορισμούς" 
που της βάζει ο νόμος και η περιβόητη α
νταγωνιστικότητα.

Ως εδώ! Δεν πρόκειται να δεχτούμε τίπο
τα από αυτά που τσακίζουν τη ζωή μας. (...) 
Με τον αγώνα μας θα υποχρεώσουμε την 
εργοδοσία του κλάδου να υπογράψει κλα
δική ΣΣΕ. (...) Μετά τις δύο απεργιακές μά
χες η εργοδοσία του κλάδου δεσμεύτηκε 
να απαντήσει εγγράφως στα αιτήματά μας 
για τη ΣΣΕ. Ανάλογα με την απάντηση που 
θα έχουμε, θα επιλέξουμε τον τρόπο και τις 
μορφές που θα συνεχίσουμε».

Για την προετοιμασία του κλάδου, το Συν
δικάτο Οικοδόμων Αθήνας προχωρά σε Γε
νικές Συνελεύσεις των Παραρτημάτων του, 
με το εξής πρόγραμμα:

Παρασκευή 7/12: Βόρεια - Βορειοανα
τολικά (7 μ.μ., Εντισον 3, Παλλήνη). Κυρια
κή 9/12: Περιστέρι (10 π.μ., θεοφράστου 
και 40 Εκκλησιών 20). Τρίτη 11/12: Βύρω
νος - Καισαριανή - Ζωγράφου (7 μ.μ., Πε
ριάνδρου 18, Ζωγράφου). Πέμπτη 13/12: Με- 
νίδι - Ανω Λιόσια (6.30 μ.μ., Δεκελείας 42, 
Μενίδι), Πειραιάς (7 μ.μ., Ομ. Σκυλίτση 19, 
4ος ορ.), Καλλιθέα (7 μ.μ., Αριστείδου 92). 
Παρασκευή 14/12: Ηλιούπολη - Μπραχάμι 
(7 μ.μ., Στ. Σαράφη 40, Ηλιούπολη). Σάββα
το 15/12: Κέντρο (7 μ.μ., Βερανζέρου 1, πλ. 
Κάνιγγος). Δευτέρα 17/12: Νέα Ιωνία - Ηρά
κλειο (7 μ.μ., Νισύρου 20, Ν. Ιωνία).

ΣΩΜΑΤΕΙΟ ΕΠΙΧΕΙΡΗΣΕΩΝ ΣΥΜΦΕΡΟΝΤΩΝ «ΖΟΥΡΑ»

Αγώνας ενάντια στη σφοδρή επίθεση της εργοδοσίας

Τ
ην επίθεση της εργοδοσίας στα δικαιώματα των εργαζομένων 
καταγγέλλει με ανακοίνωσή του το Σωματείο Εργαζομένων στις 
Συνεργαζόμενες Πτηνοτροφικές Επιχειρήσεις «ΛΕΙΒΑΔΙΤΗ» - 
«ΖΟΥΡΑ» - «ΒΙΟΚΟΤ» - «ΕΛΙΖΑ ΑΛΚΟΤ» (συμφερόντων «ΖΟΥΡΑ»).

Σε ανακοίνωσή του τονίζει πως «παρότι εργαζόμαστε σε μια ε
πιχείρηση που σήμερα καταγράφει μεγάλη παραγωγή, είμαστε α
πλήρωτοι. Οσοι διεκδικούμε (...) είμαστε σε καραντίνα και η εργο
δοσία δεν μας δίνει αντικείμενο εργασίας. Προτιμά να προσλαμβά
νει άλλους εργαζόμενους με μισθούς πείνας, με συνθήκες χειρότε
ρες και από μεσαίωνα, έτσι ώστε να θεριεύει η εκμετάλλευση και η 
κερδοφορία της».

Καταγγέλλει επίσης ότι «ο ΟΑΕΔ δεν μας χορηγεί το επίδομα ε
πίσχεσης».

«Ο αγώνας μας είναι αγώνας για όλους τους εργαζόμενους», τονίζει 
το σωματείο, «καθώς παρά τα παραπάνω είμαστε οι μοναδικοί εργα
ζόμενοι στην πτηνοτροφία που συνεχίζουμε να έχουμε τις συμβάσεις 
που ίσχυαν πριν τις καταργήσει η κυβέρνηση με την ΠΥΣ6/2012. Οχι 
μόνο θα έπρεπε να είναι όλοι οι εργαζόμενοι στην πτηνοτροφία και 
όχι μόνο σε αυτά τα επίπεδα, αλλά να είχαμε και αυξήσεις>.

Το σωματείο διεκδικεί μεταξύ άλλων: Να καταβληθούν όλα τα 
δεδουλευμένα που οφείλονται σε όλους τους εργαζόμενους. Να ε- 
πανέλθουν οι μισθοί στους συναδέλφους που έχουν γίνει μειώσεις. 
Ο κατώτατος να είναι σύμφωνα με την τελευταία ΣΣΕ εργαζομένων 
στις πτηνοτροφικές επιχειρήσεις που είχε υπογράφει (περίπου 810 
ευρώ). Να τηρηθούν όλοι οι κανόνες υγιεινής και ασφάλειας της ερ

γασίας. Να χορηγηθεί το επίδομα επίσχεσης που ο ΟΑΕΔ αρνείται 
να εγκρίνει σε όσους άσκησαν αυτό το δικαίωμά τους και το έκτα
κτο επίδομα που χορηγείται για ειδικές περιπτώσεις. Να καταχωρη- 
θούν όλα τα ένσημα σε όλους τους εργαζόμενους.

Αλληλεγγύη από συνδικαλιστικές 
οργανώσεις

Στο κάλεσμα του σωματείου «να εκδηλωθεί αλληλεγγύη στον α
γώνα μας με όποια μορφή είναι δυνατή» ανταποκρίνονται ήδη συν
δικαλιστικές οργανώσεις του κλάδου και όχι μόνο.

Σε ανακοίνωσή της, η Πανελλήνια Ομοσπονδία Γάλακτος - Τρο
φίμων - Ποτών εκφράζει στο σωματείο και τους εργαζόμενους «την 
αλληλεγγύη και την υποστήριξή της, ενάντια στην επίθεση που δέ
χεστε από την εργοδοσία, που έχει τη στήριξη και της κυβέρνησης».

Αντίστοιχες ανακοινώσεις έχουν βγάλει το Εργατικό Κέντρο Λάρι
σας, το Σωματείο Εργαζομένων ΕΒΓΑ, το Σωματείο Εργαζομένων 
Ομίλου «Νηρέας Ιχθυοκαλλιέργειες» ν. Εύβοιας, τα Συνδικάτα Γά
λακτος - Τροφίμων - Ποτών Αττικής, Εύβοιας, Αργολίδας και Ηρα
κλείου, το Σωματείο Διαλογής και Ψύξης Φρούτων και Λαχανικών 
Νάουσας, η Ενωση Ιδιωτικών Υπαλλήλων Χαλκίδας, το Συνδικάτο 
Μετάλλου Εύβοιας, το Συνδικάτο Οικοδόμων Αθήνας, τα ναυτεργα- 
τικά σωματεία ΠΕΜΕΝ, «ΣΤΕΦΕΝΣΩΝ», ΠΕΕΜΑΓΕΝ, ΠΕΣ/NAT κ.ά.

Την αλληλεγγύη της στους εργαζόμενους εκφράζει επίσης η Ο
μοσπονδία Γυναικών Ελλάδας.

ΕΡΓΑΖΟΜΕΝΟΙ ΣΕ ΔΗΜΟΣΙΑ 
ΝΟΣΟΚΟΜΕΙΑ - ΔΟΜΕΣ ΠΡΟΝΟΙΑΣ

Παναττική κινητοποίηση 
τη Δευτέρα

Με παναττική κινητοποίηση τη Δευτέρα 10 Δεκέμ
βρη, στο πλαίσιο της οποίας θα πραγματοποιηθούν στά
ση εργασίας (11 π.μ. έως τη λήξη της βάρδιας), συγκέ
ντρωση στο υπουργείο Υγείας στη 1 μ.μ. και πορεία 
στη Βουλή, αντιδρούν οι εργαζόμενοι στα δημόσια νο
σοκομεία και στις δομές Πρόνοιας, στις απολύσεις χι
λιάδων εργαζομένων με ελαστικές εργασιακές σχέσεις 
κα στα κυβερνητικά σχέδια για λειτουργία των δημό
σιων μονάδων Υγείας με ιδιωτικοοικονομικά κριτήρια.

Στην κατεύθυνση των αποφάσεων που είχαν πάρει σε 
σύσκεψη συντονισμού, Σωματεία και Επιτροπές Αγώνα 
προετοιμάζουν την κινητοποίηση και την παναττική στά
ση εργασίας που έχει προκηρυχθεί από τις αντίστοιχες 
Ομοσπονδίες και Ενώσεις (ΟΕΝΓΕ, ΕΙΝΑΠ, ΠΟΕΔΗΝ).

Σε ανακοίνωσή της, η Πανελλαδική Γραμματεία Υ
γείας - Πρόνοιας του ΠΑΜΕ καλεί τους εργαζόμενους 
να συμμετάσχουν μαζικά στην κινητοποίηση και να δι- 
εκδικήσουν:

- Μαζικές προσλήψεις μόνιμου προσωπικού και μο
νιμοποίηση των εργαζομένων με ελαστικές εργασια
κές σχέσεις (επικουρικοί, μέσω ΟΑΕΔ - ΚΕΕΛΠΝΟ, 
εργολαβικοί).

- Επαναφορά του 13ου και 14ου μισθού, με άμεση 
καταβολή του Δώρου Χριστουγέννων. Ουσιαστικές αυ
ξήσεις σε μισθούς και σε συντάξεις.

- Επέκταση του ανθυγιεινού επιδόματος και ένταξη 
στα ΒΑΕ όλων όσοι εργάζονται σε αντίστοιχες συνθήκες.

- Αποκλειστικά δημόσια και δωρεάν Υγεία - Πρόνοια, 
με πλήρη, επαρκή κρατική χρηματοδότηση.

Συνελεύσεις 
και αρχαιρεσίες
• Η Πανελλήνια Ενωση Κατώτερων Πληρωμάτων Ε
μπορικού Ναυτικού «Ο ΣΤΕΦΕΝΣΩΝ» πραγματοποι
εί Γενική Συνέλευση σήμερα Παρασκευή, στις 11.30 
π.μ., στην αίθουσα συνεδριάσεων του σωματείου (Νο- 
ταρά 108, Πειραιάς).
• Ο Σύνδεσμος Εργατοτεχνιτών Οικοδόμων και Συ
ναφών Επαγγελμάτων Κέρκυρας καλεί σε τακτική Γε
νική Συνέλευση σήμερα Παρασκευή, στις 5.30 μ.μ., 
στην αίθουσα του Εργατικού Κέντρου.
• Το Συνδικάτο Καθαριστριών - Καθαριστών Ατ
τικής και Περιχώρων προχωρά σε αρχαιρεσίες από 
σήμερα μέχρι τις 9 Δεκέμβρη. Οι εργαζόμενοι μπο
ρούν να ψηφίζουν στο Εργατικό Κέντρο Αθήνας (3ης 
Σεπτεμβρίου 48Β, 3ος όροφος) σήμερα (2.30 μ.μ. - 5 
μ.μ.), αύριο Σάββατο (9 π.μ. - 5 μ.μ.) και την Κυριακή 
9/12 (9 π.μ. - 3 μ.μ.).
• Το Σωματείο Εργαζομένων σε Μονάδες - Ιδρύμα
τα - Σχολεία Ειδικής Αγωγής (ΣΕΜΙΣΕΑ) καλεί τους 
εργαζόμενους του κλάδου στην εκλογοαπολογιστι- 
κή συνέλευση του συλλόγου την Κυριακή 9/12, στις 
11 π.μ., στην αίθουσα «Ναπολέων Σουκατζίδης» της 
Ενωσης Λογιστών (οδός Κάνιγγος 27,5ος όροφος).
• Το Συνδικάτο Οικοδόμων και Συναφών Επαγγελ
μάτων Πάτρας πραγματοποιεί εκλογές από τις 9 έ
ως τις 14 Δεκέμβρη. Τις πρωινές ώρες (8.30 π.μ. έ
ως 1 μ.μ.) οι εκλογές θα πραγματοποιούνται στα ερ
γοτάξια και λοιπά έργα της περιοχής, ενώ τις απογευ
ματινές (5.30 μ.μ. έως 9 μ.μ.) θα γίνονται στα γραφεία 
του Παμμικρασιατικού Συνδέσμου (Φώκαιας 26, πλ. Ε
λευθερίας, Προσφυγικά).
• Το Συνδικάτο Οικοδόμων και Συναφών Επαγγελ
μάτων Ν. Κοζάνης πραγματοποιεί εκλογές από τις 11 
έως τις 16 Δεκέμβρη. Κάλπες θα στηθούν: Την Τρίτη 
11/12, στο εργοτάξιο κατασκευής της μονάδας ΑΗΣ 
ΠΤΟΛΕΜΑΙΔΑΣ V (6.30 π.μ. έως 8.30 π.μ. /11.30 π.μ. 
έως 1 μ.μ. / 4 μ.μ. έως 5.30 μ.μ.). Την Πέμπτη 13/12, 
στο εργοτάξιο Πανεπιστημιούπολης (ΖΕΠ Κοζάνης - 
11.30 π.μ. έως 1 μ.μ.). Την Παρασκευή 14/12, στο Ερ
γατικό Κέντρο Κοζάνης (5 μ.μ. έως 9 μ.μ.) και στην 
Αιανή (αίθουσα συνεδριάσεων πρώην Δημοτικού Συμ
βουλίου - 4 μ.μ. έως 9 μ.μ.). Το Σάββατο 15/12 και πά
λι στην Αιανή (4 μ.μ. έως 9 μ.μ.). Την Κυριακή 16/12, 
στην Ανω Κώμη (κοινοτικό κατάστημα - 9 π.μ. έως 2 
μ.μ.), στη Σιάτιστα (γραφείο Σωματείου Γουνεργατών 
- 9 π.μ. έως 2 μ.μ.), στα Σέρβια (Δημαρχείο - 9 π.μ. έ
ως 2 μ.μ.) και στο Εργατικό Κέντρο Κοζάνης (3 μ.μ. 
έως 9 μ.μ.).
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1  Ο «χάρτης» των εξαρτημένων της Αθήνας
Πηγή: ΚΑΘΗΜΕΡΙΝΗ Σελ.: 6 Ημερομηνία

έκδοσης:
07-12-2018

Επιφάνεια: 163.19 cm² Αρθρογράφος: Κυκλοφορία: 14860

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

Ο «χάρτης
Διακόσια άτομα που κάνουν χρήση 
ουσιών στους δρόμους της Αθήνας 
κατέγραψε έρευνα, που χρημα
τοδότησε ο Εμπορικός Σύλλογος 
Αθηνών και εκπονήθηκε από τον 
Σύλλογο Ασθενών Ηπατος Ελλά
δος «Προμηθέας», τον Σύλλογο 
Οροθετικών Ελλάδας «Θετική Φω
νή» και το Εργαστήριο Υγιεινής, 
Επιδημιολογίας και Ιατρικής Στα
τιστικής της Ιατρικής Σχόλης του 
Πανεπιστημίου Αθηνών.

Μέση ηλικία των συμμετεχόν- 
των είναι τα 38,1 έτη, ενώ σε πα-

των εξαρτημένων της Αθήνας
λαιότερες έρευνες ο μέσος όρος 
ηλικίας ήταν αισθητά πιο χαμηλός 
- στα 37 έτη το 2012 και στα 33,7 
το 2010. Το 80% των χρηστών εί
ναι άνδρες. Ως προς την εθνικό
τητα, το 65,5% είναι Ελληνες, ενώ 
9,5% είναι απόφοιτοι ΑΕΙ και 9,5% 
απόφοιτοι ΤΕΙ/ΙΕΚ. Το ποσοστό 
αστεγϊας ανέρχεται σε 54,5%, κάτι 
που αποδεικνύει ότι τα προβλή
ματα που σχετίζονται με τους 
χρήστες στο κέντρο της Αθήνας 
διαιωνίζονται. Μεταξύ όσων έχουν 
μόνιμη κατοικία εντός της Αττι

κής, 20,39% μένουν στο κέντρο, 
10,68% στο Περιστέρι, 4,85% στην 
Κυψέλη κ.ά. Ωστόσο, 55,5% απαν
τούν ότι συνηθίζουν να μένουν 
έξω τα βράδια, οι περισσότεροι 
δε (56,19%) πάνω από δέκα ώρες. 
Στην πλειονότητά τους κινούνται 
στον άξονα Μεταξουργείο - πλα
τεία Βάθης - πλατεία Θεάτρου - 
Βαρβάκειος - Ομόνοια. Οταν πρό
κειται να κάνουν χρήση επιλέγουν 
εξίσου το Πανεπιστήμιο, την Πα
τησίων, το Πεδίον του Αρεως, την 
Ομόνοια, την Κάνιγγος. Ενα 6%

κάνει χρήση εκτός κέντρου, στο 
Μενίδι, στην Καλλιθέα, στον Κο
ρυδαλλό, στα Εξάρχεια και στην 
Κυψέλη, ενώ 3% στο σπίτι του.

Ενδοφλέβια χρήση κάνει το 44, 
5%, ενώ όλοι (100%) λαμβάνουν 
ψυχοδραστικές ουσίες. Την πρω
τοκαθεδρία κατέχει η ηρωίνη 
(63,50%) και έπεται η κοκαΐνη 
(44,50%). Εκ των χρηστών, 130 
δεν είναι σε πρόγραμμα απεξάρ
τησης ούτε έχουν κάνει αίτηση, 
44,50% αυτών έχουν κάποια στιγμή 
της ζωής τους ενταχθεί σε αυτό.
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1  ΣΥΝΕΝΤΕΥΞΗ - ΑΔΩΝΙΣ ΓΕΩΡΓΙΑΔΗΣ
Πηγή: ΦΙΛΕΛΕΥΘΕΡΟΣ Σελ.: 1,14-15 Ημερομηνία

έκδοσης:
07-12-2018

Επιφάνεια: 1892.37 cm² Αρθρογράφος: Κυκλοφορία: 3500

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

i.ini'jijijii.iiji.mi
Ο ΣΥΡΙΖΑ ΒΟΗΘΑΕΙ 
ΜΕ ΤΗΝ ΠΟΛΙΤΙΚΗ ΤΟΥ 
ΤΗΝ ΑΚΡΟΔΕΞΙΑ
ΣΕΑ. 14-15
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1  ΣΥΝΕΝΤΕΥΞΗ - ΑΔΩΝΙΣ ΓΕΩΡΓΙΑΔΗΣ
Πηγή: ΦΙΛΕΛΕΥΘΕΡΟΣ Σελ.: 1,14-15 Ημερομηνία

έκδοσης:
07-12-2018
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ΕΥΤΥΧΩΣ Η ΕΛΛΗΝΙΚΗ ΚΟΙΝΩΝΙΑ 
ΔΕΝ ΕΙΝΑΙ ΑΚΡΟΔΕΞΙΑ,ΠΑΡΑΜΕΝΕΙ 
ΜΙΑ ΔΗΜΟΚΡΑΤΙΚΗ ΚΟΙΝΩΝΙΑ Μ

ΣΥΝΕΝΤΕΥΞΗ ΣΤΟΝ ΓΑΒΡΙΗΛ X. ΣΕΡΕΤΗ

Π
ώς σχολιάζει ο δημοφιλής πολιτικός 
το πόρισμα της Εξεταστικής για την 
Υγεία; Τι απαντά στον Π. Πολάκη 
και τις καταγγελίες για το ΚΕΕΛ- 
ΠΝΟ; Ποια είναι η πρόβλεψή του 
για τον χρόνο διεξαγωγής και το 
διακόβευμα των εκλογών, αλλά και 
για το τοπίο της επόμενης μέρας; 
Τι δηλώνει για τη «Μακεδονική γλώσσα» και τους 
«Αιγαιάτες Μακεδόνες» του Ζάεφ;

Η κυβερνητική πλειοψηφία της Εξεταστικής για 
tnx Υγεία, «κατά πιθανολόγηση», κατέληξε στην 
«ηθική αυτουργία» σας για τις προσλήψεις 23 
υπαλλήλων στο ΚΕΕΛΠΝΟ, προτρέποντας «η 
Δικαιοσύνη «να προβεί σε περαιτέρω έλεγχο 
για τις επαρκείς (αποχρώσες) ενδείξεις». Εκτός 
από τις μηνύσεις και τις αγωγές που προαναγγεί
λατε, ποιο είναι το πολιτικό σας σχόλιο; Τελικά, 
το έργο μιας εξεταστικής ποιο είναι; Γιατί όλοι 
θυμόμαστε τον πρόεδρο της συγκεκριμένης να 
δηλώνει ότι αποστολή των βουλευτών είναι να 
διερευνπσουν συγκεκριμένες ποινικές ευθύνες 
πολιτικών προσώπων.

0 ΣΥΡΙΖΑ είναι αυτός που με την 
πολιτική του βοηθά την πραγματική 

Ακροδεξιά, ακροδεξιάς δεν είμαι εγώ, 
ούτε η πλειονότητα της κοινωνίας, 

δηλώνει σε συνέντευξή του στον «Φ» 
ο Α. Γεωργιάδης, αποκρούοντας 

τους ισχυρισμούς και τις αιτιάσεις 
του Μαξίμου και της Κουμουνδούρου.

0 αντιπρόεδρος της Ν.Δ. προβλέπει 
όχι ο Α. Τσίπρας θα μεταμορφωθεί 
στον ηγέτη των αγανακτισμένων 

του παρελθόντος ως αρχηγός 
της αντιπολίτευσης, έχοντας 

προηγουμένως, μαζί με 
τους ομοίους ίου, απομυζήσει 

το κράτος και την οικονομία

Η Εξεταστική Επιτροπή για την Υγεία κατέληξε 
ως το μεγαλύτερο φιάσκο του ΣΥΡΙΖΑ. Ξεκίνησαν 
με προαναγγελίες, διερεύνηση σκανδάλων αξίας 86 
δισεκατομμυρίων ευρώ και κατέληξαν στην ενδεχό
μενη ηθική μου αυτουργία για τρία πλημμελήματα. 
Ολη η Ελλάδα γελάει... Στην πραγματικότητα, έχουν 
ποινικοποιήσει την πολιτική ζωή και έχουν φτιάξει ένα 
εξαιρετικά νοσηρό κλίμα μόνο για πολιτικούς λόγους, 
και η Ελλάδα, δυστυχώς, αυτά θα τα βρει μπροστά 
της. Εμείς δεν πρόκειται ποτέ να δείξουμε τάσεις ρε
βανσισμού, αλλά θα ψάξουμε ό,τι έχει συμβεί μόνο για 
λόγους δικαιοσύνης.

Παρ’ όλα αυτά, ακόμα και σήμερα ο κ. Πολάκης 
αλλά και ο ψιλό κυβερνητικός Τύπος, κάνουν 
λόγο για «πόρισμα- καταπέλτη» και για «μεγά
λο φαγοπότι» στο ΚΕΕΛΠΝΟ. Ο αναπληρωτής 
υπουργός Υγείας μιλά για «ακροδεξιά ρετάλια», 
ενώ ο κ. Μπαλωμενάκης υποστηρίζει πως η αντί
δρασή σας «καταδεικνύει φόβο και αγωνία». 
Τι απαντάτε;

Εμεινα έκπληκτος από την αντίδραση των μελών του 
ΣΥΡΙΖΑ στην Εξεταστική Επιτροπή για την Υγεία ανα
φορικά με την αποστολή του εξωδίκου μου.

Η αποστολή του εξωδίκου αποτελεί χρήση νο
μίμου δικαιώματος ενός πολίτη, είναι δυνατόν να θεω
ρείται εκβιασμός η χρήση ενός νομίμου δικαιώματος; 
Εάν δεν έχουν διαπράξει καμία απολύτως παρανομία, 
τι φοβούνται; Εχουν κάνει κάτι παράνομο;

Απαντώ, λοιπόν. Ναι, έχουν κάνει πολλές πα
ρανομίες και καλώς φοβούνται, γιατί, ευτυχώς, στην 
Ελλάδα υπάρχουν νόμοι και Σύνταγμα.

Υπήρξε διαφθορά στο ΚΕΕΛΠΝΟ; Χάθηκαν, 
όπως ισχυρίζεται η κυβέρνηση, δεκάδες εκατομ
μύρια για προσλήψεις, δάνεια, για την αγορά 
κτιρίου, προμήθεια καμερών, ακόμα και για 
διαφημιστική δαπάνη; Πώς, τελικά, θα αποκα
τασταθεί το περί δικαίου αίσθημα;

Η ιδέα ότι για όλα τα δεινά της χώρας ευθόνεταχ το 
ΚΕΕΛΠΝΟ είναι αυτόχρημα γελοία. Προφανώς το 
ΚΕΕΛΠΝΟ, όπως όλοι οι δημόσιοι οργανισμοί στην 
Ελλάδα, είχε πολλά προβλήματα στη λειτουργία του, 
γιατί έχουμε ένα προβληματικό κράτος. Η εικόνα, όμως, 
ότι το ΚΕΕΛΠΝΟ ήταν ένας άχρηστος οργανισμός 
ο οποίος χρησιμοποιείτο μόνο για ξέπλυμα μαύρου 
χρήματος ή οτιδήποτε άλλο, είναι συκοφαντική και ψευ
δής. Απόδειξη, ότι δυστυχώς στα χρόνια του ΣΥΡΙΖΑ 
σε όλους τους δείκτες της δημόσιας Υγείας, ακριβώς 
διότι έχουν πλήξει πάρα πολύ το ΚΕΕΛΠΝΟ, έχουμε 
αντιστροφή. Ολα τα λοιμώδη νοσήματα, τα οποία επί 
ίων ημερών μας είχαμε σχεδόν εξαφανίσει, επί ΣΥΡΙΖΑ 
σκοτώνουν κόσμο. Ξέρετε γιατί; Γιατί το ΚΕΕΛΠΝΟ 
είναι χρήσιμο και πρέπει να υπάρχει και να λειτουργεί.

Τι απαντάτε σε αυτούς που, εκτός από «ηθικό 
αυτουργό» στην υπόθεση ΚΕΕΛΠΝΟ, σας αποκα-

λούν και «πολκικό-ηθικό αυτουργό» της εξάπλω- 
αης «ακροδεξιών αντιλήψεων στην κοινωνία»;

Εντάξει, είναι προφανές ότι οι πολιτικοί μου αντίπαλοι 
με θεωρούν ένοχο για οτιδήποτε υπάρχει ως ενοχλητικό 
για αυτούς. Δηλώνω, λοιπόν, ευθέως: ένοχος ο κατη
γορούμενος, είμαι εδώ για να τους ενοχλώ. Προφανώς 
τα περί ακροδεξιών αντιλήψεων στην κοινωνία είναι 
σχεδόν αστεία, υπό την έννοια ότι αν όλη η ελληνι
κή κοινωνία έχει γίνει ακροδεξιά, τότε θα πρέπει να 
ανησυχούμε πάρα πολύ γι’ αυτή τη χώρα. Ευτυχώς 
η ελληνική κοινωνία δεν είναι ακροδεξιά, παραμένει 
μία δημοκρατική κοινωνία. Και φυσικά εγώ δεν είμαι 
ακροδεξιάς, παραμένω πάντα ένας δημοκράτης πολι-
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1  ΣΥΝΕΝΤΕΥΞΗ - ΑΔΩΝΙΣ ΓΕΩΡΓΙΑΔΗΣ
Πηγή: ΦΙΛΕΛΕΥΘΕΡΟΣ Σελ.: 1,14-15 Ημερομηνία

έκδοσης:
07-12-2018

Ο ΖΑΕΦ ΕΙΠΕ ΤΗΝ ΠΡΑΓΜΑΤΙΚΟΤΗΤΑ

τικός. Αυτούς τους ακροδεξιούς... τους βλέπει μόνο ο 
ΣΥΡΙΖΑ, παρόλο, βέβαια, που όπου μπορεί βοηθάει και 
αυτός με την πολιτική του την πραγματική Ακροδεξιά.

Με βάση την κατάοταση στην οικονομία και κυ
ρίως στην κοινωνία, μπορεί αυτή η κυβέρνηση 
να πάει μέχρι το τέλος της θητείας της;

Η απάντησή μου είναι πως ναι, μπορεί να πάει μέχρι 
το τέλος της θητείας της, γιατί ακριβώς γνωρίζοντας ότι 
θα χάσουν παταγωδώς τις επόμενες εκλογές -άρα θα 
χάσουν όλα τα οφέλη της εξουσίας- προσπαθούν να 
διαιωνίσουν την παραμονή τους στην εξουσία, για να 
την απολαύσουν όσο μπορούν περισσότερο. Και αυτό

Πώς σχολιάζετε τις δηλώσεις Ζάεφ περί «μακεδονικής γλώσσας» που θα διδάσκεται 
ακόμα και στα ελληνικά σκολεία και για «Διγαιάτες Μακεδόνες»;

Εχω μείνει έκπληκτος με την υποκρισία ορισμένων. Ο κύριος Ζάεφ δεν είπε τίποτα περισσό
τερο παρά την πραγματικότητα η οποία θα ξημερώσει στην Ελλάδα αφότου η συμφωνία 
των Πρεσπών κυρωθεί από ιην ελληνική Βουλή. Προφανώς είχαν συνεννοηθεί να μην ία 
πουν πριν, για να μη δημιουργηθούν πολιτικές αντιδράσεις. Ομως, αυτά που είπε ο κύριος 

Ζάεφ αναπόφευκτα θα συμβούν. Η Ελλάδα θα έχει αναγνωρίσει μακεδονική 
εθνότητα και μακεδονική γλώσσα, άρα κανένας δεν θα μπορεί να απαγο- 

W Β ρεύσει σε κανέναν να διδάσκει τη μακεδονική γλώσσα στην Ελλάδα, ούτε
σε κανέναν να δηλώνει Μακεδόνας ως εθνότητα. Αυτά θα ζήσουμε με τη 
συμφωνία των Πρεσπών, γί αυτό και πρέπει οι εκλογές να γίνουν όσο ίο 
δυνατόν γρηγορότερα ώστε εμείς ως Νέα Δημοκρατία να εμποδίσουμε 
την κύρωση της συμφωνίας από την ελληνική Βουλή. Εάν δυστυχώς αυτό 

δεν συμβεί και αν ο κύριος Κομμένος εξακολουθήσει να στηρίζει την 
κυβέρνηση Τσίπρα και τους αφήσει να ίο περάσουν από τη Βουλή, 

θα έχουν βάψει τα χέρια τους με το αίμα της Μακεδονίας.

δεν αφορά μόνο τον κύριο Τσίπρα, αλλά τους υπουρ
γούς του, τους βουλευτές του, μέχρι τα κομματικά του 
στελέχη, που είναι όλα διορισμένα σιο Δημόσιο μαζί με 
όλους τους τούς συγγενείς. Ολοι απομυζούν το κράτος 
και θέλουν να χο απομυζούν μία μέρα παραπάνω. Αυτό 
τους ενώνει. Την επόμενη μέρα και αφού χάσουν την 
εξουσία, προφανώς θα ξαναθυμηθούν ότι είναι αριστε
ροί και θα αρχίσουν να τσακώνονται και να κατηγορεί 
ο ένας τον άλλον. Αλλά αυτό θα το δούμε την επομένη 
των εκλογών. Δυστυχώς, η καθυστέρηση των εκλογών 
προκαλεί ανυπολόγιστες βλάβες στην οικονομία. Οι 
επενδύσεις έχουν σταματήσει, τα ομόλογα ανεβαίνουν 
και οι αγορές περιμένουν τις εκλογές στην Ελλάδα. Οσο 
οι εκλογές δεν έρχονται, το πρόβλημα στην οικονομία 
μεγαλώνει.

Πληθαίνουν οι φωνές που κάνουν λόγο για 
«ναρκοθέτηση» της επόμενης κυβέρνησης, της 
επόμενης μέρας, από τον κ. Τσίπρα, όχι μόνο 
στον τομέα της οικονομίας. Εκτιμάτε πως την 
επομένη των εκλογών, σιην περίπτωση που 
κερδίσει η Ν.Λ., υπάρκει σχέδιο με στόκο να 
ξα να βρει απέναντι της αγανακτισμένους και 
«μ παχαλάκηδες»;

Είμαι απολύτως βέβαιος ότι όσο γρηγορότερα μπορέσει 
να ανασυνταχθεί ο κύριος Τσίπρας, θα μεταμορφωθεί 
στον ηγέτη των «αγανακτισμένων» του παρελθόντος ως 
αρχηγός της αντιπολίτευσης. Ο κ. Τσίπρας δεν μπορεί να 
αλλάξει χον παλιό ίου εαυτό. Απόδειξη ότι και χώρα, αν 
δείτε τις ομιλίες του στη Βουλή, είναι πάντα καλύτερος 
όταν κάνει αντιπολίτευση. Δεν μπορεί να παρουσιάσει 
κυβερνητικό έργο, γιατί δεν έχει. Οταν κατηγορεί όμως 
τους άλλους είναι αρκετά καλός, γιατί μόνο αυτό ξέρει 
να κάνει. Αρα, αυτό θα προσπαθήσει να κάνει και στο 
μέλλον. Φυσικά, πια, έχει πολύ μικρότερο ακροατήριο, 
γιατί οι Ελληνες θυμούνται ποιος πρωθυπουργός τούς 
έκοψε το ΕΚΑΣ, ποιος πρωθυπουργός κατάργησε την 
προστασία της πρώτης κατοικίας στους πλειστηρια- 
σμούς, ποιος έφερε τους ηλεκτρονικούς πλειστηρια- 
σμούς και ποιος αύξησε τον ΦΠΑ. Ολα αυτά, λοιπόν, 
θα τα βρίσκει διαρκώς μπροστά του ο κ. Τσίπρας και 
θα είναι μια καρικατούρα του παρελθόντος.

Σε λίγες μέρες διεξάγεται το προεκλογικό συνέ
δριο της Η.Λ. Ποιο είναι «ο διακύβευμα;

Το διακύβευμα είναι η μεγάλη νίκη του Κυριάκου Μη- 
χσοτάκη σπς επερχόμενες εκλογές. Δεν υπάρχει κανένα 
άλλο διακύβευμα. Το 2019, που θα είναι ούτως ή άλλως 
εκλογική χρονιά, η Νέα Δημοκρατία θα κερδίσει σε όλες 
τις εκλογικές αναμετρήσεις, σπς περιφερειακές, στις 
δημοτικές, σπς ευρωεκλογές και φυσικά σπς εθνικές.

Ο Κ. ΤΣΙΠΡΑΣ ΛΕΝ 
ΜΠΟΡΕΙ ΝΑ ΑΛΛΑΞΕΙ 
ΤΟΝ ΠΑΛΙΟ ΤΟΥ 
ΕΑΥΤΟ. ΑΠΟΔΕΙΞΗ ΟΤΙ 
ΚΑΙ ΤΩΡΑ, ΑΝ ΔΕΙΤΕ 
ΤΙΣ ΟΜΙΛΙΕΣ ΤΟΥ 
ΣΤΗ ΒΟΥΛΗ, ΕΙΝΑΙ 
ΠΑΝΤΑ ΚΑΛΥΤΕΡΟΣ 
ΟΤΑΝ ΚΑΝΕΙ 
ΑΝΤΙΠΟΛΙΤΕΥΣΗ.
ΛΕΝ ΜΠΟΡΕΙ 
ΝΑ ΠΑΡΟΥΣΙΑΣΕΙ 
ΚΥΒΕΡΝΗΤΙΚΟ ΕΡΓΟ, 
ΓΙΑΤΙ ΔΕΝ ΕΧΕΙ

Η ΕΞΕΤΑΣΤΙΚΗ 
ΕΠΙΤΡΟΠΗ ΓΙΑ 
ΤΗΝ ΥΓΕΙΑ ΚΑΤΕΛΗΞΕ 
ΣΤΟ ΜΕΓΑΛΥΤΕΡΟ 
ΦΙΑΣΚΟ ΤΟΥ ΣΥΡΙΖΑ. 
ΞΕΚΙΝΗΣΑΝ ΜΕ 
ΠΡΟΑΝΑΓΓΕΛΙΕΣ, 
ΔΙΕΡΕΥΝΗΣΗ 
ΣΚΑΝΔΑΛΩΝ 
ΑΞΙΑΣ 86
ΔΙΣΕΚΑΤΟΜΜΥΡΙΩΝ 
ΕΥΡΩ ΚΑΙ ΚΑΤΕΛΗΞΑΝ 
ΣΤΗΝ ΕΝΔΕΧΟΜΕΝΗ 
ΗΘΙΚΗ ΜΟΥ 
ΑΥΤΟΥΡΓΙΑ ΓΙΑ ΤΡΙΑ 
ΠΛΗΜΜΕΛΗΜΑΤΑ. 
ΟΛΗ Η ΕΛΛΑΛΑ 
ΓΕΛΑΕΙ...
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1  Ο Χρυσόγονος για το «δόγµα Πολάκη»
Πηγή: ΕΛΕΥΘΕΡΟΣ ΤΥΠΟΣ Σελ.: 6 Ημερομηνία

έκδοσης:
07-12-2018

Επιφάνεια: 43.98 cm² Αρθρογράφος: Κυκλοφορία: 6345

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

Ο Χρυσόγονος για 
χο «δόγμα Πολακη»
Την ανησυχία ίου «για ίο νέο 
κρούσμα της Πολακιάδας» με 
αφορμή ιούς απίστευτους χαρα
κτηρισμούς που χρησιμοποίησε 
ο αναπληρωτής υπουργός Υγεί
ας για τον πρόεδρο των εργαζο
μένων στο ΚΕΕΛΠΝΟ εξέφρα- 
σε ο ευρωβουλευτής Κώστας 
Χρυσόγονος. «Η επίθεση αυτή 
υπερβαίνει σε χυδαιότητα όλα 
τα προηγούμενα. Εχουμε έναν 
υπουργό που απευθύνεται με 
τον τρόπο που θα απευθυνόταν 
ο βασανιστής δεσμοφύλακας 
στον βασανιζόμενο κρατούμενο 
και δεν υπήρξε καμία αντίδραση 
και λυπάμαι γιατί ήμουν και στο 
παρελθόν στο κόμμα αυτό».
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1  Η οικονομική κρίση αύξησε τις αγωγές κατά των
γιατρών

Πηγή: ΕΛΕΥΘΕΡΙΑ ΤΗΣ ΛΑΡΙΣΑΣ Σελ.: 1,5 Ημερομηνία
έκδοσης:

07-12-2018

Επιφάνεια: 881.78 cm² Αρθρογράφος: Κυκλοφορία: 0

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

Χρειάζεται 
αλλαγές 
το σύστημα 
Υγείας
► Τονίστηκε σε 
διεπιστημονικό 
συμπόσιο ιατρικής

Ο ιατρικόε και ο νομικόν κόσμοε tns norlns συναντήθηκαν 
x9ss ιο απόγευμα στο αμφιθέατρο «Ιπποκράτηε» και έθεσαν 
επί τάπητοε το θέμα τηε ιατρικήε ευθύνηε και τηε ιατρικήε 
αμέλειαε.

ΣΕΛ. 5



10;ΠΕΡΙΕΧΟΜΕΝΑ

1  Η οικονομική κρίση αύξησε τις αγωγές κατά των γιατρών
Πηγή: ΕΛΕΥΘΕΡΙΑ ΤΗΣ ΛΑΡΙΣΑΣ Σελ.: 1,5 Ημερομηνία

έκδοσης:
07-12-2018

c
-φ-

0 ιατρικόε και o νομικόε κόσμοε τηε 
πόληε συναντήθηκαν χθεε το απόγευ
μα στο αμφιθέατρο «Ιπποκράτηε» για 
να θέσουν επί τάπητοε το θέμα τηε ια
τρικήε ευθύνηε και τηε ιατρικήε αμέ- 
λειαε.
Για τιε υποθέσειε που έχουν φτάσει μέ
χρι και στιε αίθουσεε των δικαστηρίων 
ο προϊστάμενοε τηε Εισαγγελίαε Εφε- 
τών Λάρισαε Σταμάτηε Δασκαλόπου- 
flos αναγνώρισε ένθεν κακείθεν αδυ- 
ναμίεε.
Η διάγνωση και η θεραπεία, ακόμη και 
τηε πιο απλήε νόσου, φέρνουν τον για
τρό αντιμέτωπο με πολλά ερωτήματα 
και όχι σπάνια με ηθικά διλήμματα. «Η 
χώρα αντιμετωπίζει δημογραφικό πρό
βλημα, 1 στουε 4 κατοίκουε είναι πάνω 
από 65 ετών, η αύξηση τηε ηλικίαε 
προκαλεί αύξηση νοσηρότηταε με απο
τέλεσμα να δημιουργούνται ανάγκεε 
περίθαλψηε, πρόσθετεε απειλέε για 
τουε προϋπολογισμούε. Από την άλλη 
μεριά, ποιοε δεν θέλει να χορηγήσει 
στον ασθενή του το καλύτερο φάρμα
κο, να του παρέχει την καλύτερη περί
θαλψη. Αυτέε όμωε οι διαδρομέε είναι 
αντίθετεε» σημείωσε ο καθηγητήε Ορ- 
θοπαιδικήε του Πανεπιστημίου θεσσα- 
λίαε Κώσταε Μαλίζοε για να προσθέσει 
ότι «για να επιβιώσει αυτό το σύστημα 
χρειάζεται μια σημαντική αλλαγή». 
Στιε υπηρεσίεε επείγουσαε ιατρικήε 
στην Ελλάδα αναφέρθηκε η επιμελή- 
τρια ΕΣΥ Πνευμονολογικήε Κλινικήε 
Πανεπιστημίου θεσσαλίαε Ουρανία 
Κώτσιου υπογραμμίζονταε ότι «ενώ το 
σύστημα επείγουσαε ιατρικήε φροντί- 
δαε θεωρείται σημείο αναφοράε, με το 
οποίο μπορεί να εκτιμηθεί η ποιότητα 
ενόε συστήματοε υγειονομικήε περί
θαλψηε εν μέσω κρίσηε, υπάρχουν εν- 
δείξειε ότι έχει επηρεαστεί σημαντικά η 
πρόσβαση των ασθενών στιε υπηρεσίεε 
υγειονομικήε περίθαλψηε θέτονταε σε 
κίνδυνο την υγεία τουε, οι μειώσειε στιε 
δαπάνεε για την υγεία οδήγησαν σε 
ανεπαρκείε υπηρεσίεε προαγωγήε υγεί- 
αε και εξαντλημένο προσωπικό. Το πα
ρόν οικονομικό πλαίσιο δημιουργεί 
απειλή για το σύστημα επείγουσαε ια
τρικήε φροντίδαε και τη βιωσιμότητά 
του».
Στιε τρειε παραμέτρουε τηε ιατρικήε 
αμέλειαε - ευθύνηε, την ποινική, την 
αστική και την πειθαρχική, αναφέρθηκε 
ο πρόεδροε του Ιατρικού Συλλόγου 
Λάρισαε Ντίνοε Γιαννακόπουλοε, τονί- 
ζονταε τα σημεία εκείνα για τα οποία 
ευθύνεται ο γιατρόε, ο ειδικευόμενοε 
και ο κλινικάρχηε.
Στο ερώτημα αν συμβαίνουν ιατρικά 
σφάλματα υποστήριξε ότι «μετρώνται 
σε περίπου 6.000 τον χρόνο, ενώ το 
13% των νοσηλευομένων σε νοσοκο
μείο έχει υποστεί ιατρικό σφάλμα. Μά
λιστα χρόνο με τον χρόνο αυξάνονται 
οι μηνύσειε και οι αγωγέε κατά των για
τρών σε πανελλήνια κλίμακα, από 
ασθενείε ή συγγενείε τουε, φαινόμενο 
βέβαια που επιτάθηκε στα χρόνια τηε 
οικονομικήε κρίσηε».
Η ιατρική αμέλεια, σύμφωνα με τον 
πρόεδρο του Ιατρικού Συλλόγου, οφεί
λεται στην ανεπάρκεια του συστήματοε 
υγείαε, στην έλλειψη εμπιστοσύνηε 
προε τουε γιατρούε, στην έλλειψη 
έρευναε, εκπαίδευσηε και εμπειρίαε του 
ιατρικού προσωπικού, στην έλλειψη 
οικονομικών πόρων, στην ανασφάλεια 
ή και απροσεξία των γιατρών.

|j, : kfcJ
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Η οικονομική κρίση αύξησε 
τις αγωγές κατά των γιατρών
ΤΙ ΕΙΠΩΘΗΚΕ ΣΤΟ ΔΙΕΠΙΣΤΗΜΟΝΙΚΟ ΣΥΜΠΟΣΙΟ ΤΗΣ ΙΑΤΡΙΚΗΣ ΤΟΥ Π.θ.

Τον προϊστάμενο τηε Εισαγγελίαε Εφε- 
τών προλόγισε ο δικηγόροε Γιάννηε 
Διαμαντήε, με τον κ. Δασκαλόπουλο 
αρχικά να αναλύει τα αντικειμενικά και 
υποκειμενικά κριτήρια τηε ιατρικήε αμέ- 
λειαε και στη συνέχεια να αναπτύσσει 
τιε προϋποθέσειε καταλογισμού τηε 
πράξηε τηε σωματικήε βλάβηε ή τηε 
ανθρωποκτονίαε κατά την άσκηση ια
τρικών καθηκόντων. Στάθηκε ιδιαίτερα 
στο ότι λαμβάνεται υπόψη το τι θα έκα
νε ο γιατρόε τηε μέσηε δεξιότηταε και 
ικανότηταε, έτσι ώστε να γίνει σύγκριση 
τηε επιμέλειαε του εμπλεκόμενου για
τρού με την επιμέλεια του μέσου ια
τρού.
Επέκρινε την αμυντική ιατρική εξηγών- 
ταε πωε πρόκειται για τιε υπερβολέε 
που γίνονται με τιε πολλέε εξετάσειε 
που ταλαιπωρούν τον ασθενή και εξέ
τασε τιε νομικέε συνέπειεε τηε συγκα- 
τάθεσηε ή άρνησηε του ασθενούε να 
δεχθεί μια ιατρική πράξη.
Ακόμα τόνισε πωε όταν ο εισαγγελέαε 
μετά την προκαταρτική εξέταση εκτιμά 
πωε δεν υπάρχουν επαρκείε ενδείξειε 
για τέλεση σωματικήε βλάβηε ή αν
θρωποκτονίαε από αμέλεια, θα είναι 
προτιμότερο να την αρχειοθετήσει από 
την αρχή την υπόθεση και έτσι να απο
φευχθεί η ταλαιπωρία του γιατρού σε 
όλη αυτή τη δικαστική διαδικασία που 
εκτόε από χρονοβόρα είναι και κοστο- 
βόρα.

Στο δεύτερο μέροε τηε εκδήλωσηε ο 
καθηγητήε Νευροχειρουργικήε Πανε
πιστημίου θεσσαλίαε Κωνσταντίνοε 
Φουντάε και η πρόεδροε του Δικηγο
ρικού Συλλόγου Λάρισαε Νικολέττα 
Μπασδέκη υπογράμμισαν την ανάγκη 
που έχει ο ιατρικόε και νομικόε κόσμοε 
από τέτοιου είδουε ενημερώσειε τονί- 
ζονταε την αύξηση των αγωγών και 
των μηνύσεων προε τουε γιατρούε τα 
τελευταία χρόνια.
«Έναε σημαντικόε παράγονταε για αυ
τού του είδουε τιε αντιδικίεε είναι ότι 
έχει αλλάξει το μοντέλο στιε σχέσειε 
των γιατρών με τουε ασθενείε» δήλωσε 
ο ομότιμοε καθηγητήε Ιατρικήε του 
ΑΠΘ Βασίληε Ταρλαντζήε τονίζονταε 
ότι «παλιά η αυθεντία του γιατρού δεν 
αμφισβητούνταν ενώ σήμερα είναι το 
μοντέλο του ενημερωμένου ασθενή 
που συναινεί στιε πράξειε που θα γί
νουν πάνω του.
Αυτό το πράγμα δεν το έχουμε διδαχ
θεί επαρκώε στιε σχολέε μαε με απο
τέλεσμα να υπάρχει μια δυσλειτουργία 
σε αυτή τη σχέση και αυτό οδηγεί σε 
καχυποψία και αντιδικίεε. Επίσηε, η εκ
παίδευση των νέων γιατρών δεν είναι 
η βέλτιστη, όπωε και η κατάσταση των 
νοσοκομείων, καθώε ο ασθενήε που 
υποφέρει θα τα βάλει με τον γιατρό 
που επιφορτίζεται με τιε "αμαρτίεε" 
όλου του συστήματοε. Η ιατρική έχει 
γίνει πολύπλοκη και χρειάζεται εκπαί

δευση και αυτό είναι αρκετά δαπανη
ρό. Ο αυξανόμενοε αριθμόε αγωγών 
και μηνύσεων οδηγεί σε αυτό που λέμε 
αμυντική ιατρική μία από τιε σημαντι- 
κότερεε αιτίεε είναι ο μεγάλοε αριθμόε 
καισαρικών που γίνονται στη χώρα, οι 
πολλέε διαγνωστικέε εξετάσειε, οι μα- 
ζικέε εισαγωγέε όταν εφημερεύει το νο
σοκομείο».
Στη συνέχεια τον λόγο πήρε η νομικόε, 
επιστημονική συνεργάτιδα του Πανε
πιστημίου θεσσαλίαε Αννα Μαυροφό
ρου η οποία μίλησε για τη συναίνεση 
του ασθενούε στην ιατρική πράξη ενώ 
ο ειδικευόμενοε γιατρόε τηε Νευροχει- 
ρουργικήε Κλινικήε Πανεπιστημίου 
θεσσαλίαε θανάσηε Πασχάληε μίλησε 
για τον ρόλο του νέου γιατρού στην 
παγκοσμιοποίηση των υπηρεσιών υγεί
αε.
Χαιρετισμό απηύθυνε ο εκπρόσωποε 
του μητροπολίτη Λαρίσηε και Τυρνά- 
βου κ. Σωτήρηε Μπαλατσούκαε. Στην 
εκδήλωση παρευρέθηκαν, μεταξύ άλ
λων, η διευθύνουσα του Εφετείου Λά
ρισαε Χρυσούλα Χαλιαμούρδα, ο αν- 
τιπρόεδροε τηε Ιατρικήε Σχολήε Χρή- 
στοε Χατζηχριστοδούλου, ο περιφερει- 
ακόε σύμβουλοε Βασίληε Πινακάε και 
ο διευθύνων σύμβουλοε τηε «Ε» Γιώρ- 
γοε Μιχαλόπουλοε.
Χορηγόε επικοινωνίαε ήταν ο δημοσιο- 
γραφικόε οργανισμόε "ΕΛΕΥΘΕΡΙΑ".

Ζωή Παρμάκη



11;ΠΕΡΙΕΧΟΜΕΝΑ

1  «ΑΥΑΑΙΑ» ΣΤΗΝ ΕΞΕΤΑΣΤΙΚΗ ΠΑ ΤΗΝ ΥΓΕΙΑ
Πηγή: ΔΗΜΟΚΡΑΤΙΑ Σελ.: 9 Ημερομηνία

έκδοσης:
07-12-2018

Επιφάνεια: 322.29 cm² Αρθρογράφος: Κυκλοφορία: 8215

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

«ΑΥΑΑΙΑ» ΣΤΗΝ ΕΞΕΤΑΣΤΙΚΗ ΠΑ ΤΗΝ ΥΓΕΙΑ

Ολόκληρο το πόρισμα της Εξεταστικής για την Υγεία

«Οχι» από Ν.Δ., ΔΗ.ΣΥ. και 
ΚΚΕ. Ενωση Κεντρώων και 
Ποτάμι δήλωσαν «παρών»

ε κόνιρες, αντεγκλή
σεις, διαφωνίες και 
επιστολές διαμαρτυ
ρίας γράφτηκε το τε
λευταίο κεφάλαιο της 

Εξεταστικής Επιτροπής για τα σκάν
δαλα κακοδιαχείρισης στον χώρο της 
Υγείας.

Η επιτροπή, που ολοκλήρωσε τις 
εργασίες της έπειτα από ενάμιση και 
πλέον χρόνο, δεν θα μπορούσε φυσι
κά να ρίξει αυλαία σε κλίμα ηρεμίας 
και συναίνεσης... Αλλωστε, όλον αυ
τόν τον καιρό έψαχναν να βρουν την 
ομοψυχία με τα... κιάλια.

Εν μέσω λοιπόν σφοδρών αντι
δράσεων, το πόρισμα του ΣΥΡΙ- 
ΖΑ, που «δείχνει» τους κ. Γεωργιά- 
δη, Αβραμόπουλο, Βορίδη, Σαλμά και 
Λοβέρδο, εγκρίθηκε από τον ΣΥΡΙ- 
ΖΑ και τους ΑΝ.ΕΛ., αλλά και από τον 
Νίκο Νικολόπουλο, ενώ η Ν.Δ. κατα
ψήφισε.

Η Δημοκρατική Συμπαράταξη και 
το ΚΚΕ δήλωσαν ότι δεν συμφωνούν 
με το περιεχόμενο του πορίσματος, 
ενώ οι εκπρόσωποι του Ποταμιού και 
της Ενωσης Κεντρώων ψήφισαν «πα

ρών». Την ίδια ώρα, οι συριζαίοι βου
λευτές έστειλαν επιστολή διαμαρτυ
ρίας στον πρόεδρο της Βουλής Νί
κο Βούτση και στους αρχηγούς των 
κομμάτων για το εξώδικο που έστειλε 
στον Αντώνη Μπαλωμενάκη ο Αδω- 
νις Γεωργιάδης, ο οποίος, ομολογου- 
μένως, βρίσκεται «στα κάγκελα» με τις 
ευθύνες που του καταλογίζει το πό
ρισμα.

Στην επιστολή αυτή οι βουλευτές

προσάπτουν στον αντιπρόεδρο της 
Ν.Δ. ότι επιδιώκει με απειλές ποινι
κών διώξεων να προσαρμόσει το πό
ρισμα στο προσωπικό συμφέρον του. 
Μάλιστα, καταλογίζουν στον κ. Γεωρ- 
γιάδη, αλλά και στη Ν.Δ. ότι πιθανή 
στόχευσή τους είναι οι βουλευτές και 
η Βουλή να εκφράζουν γνώμη ή ψή
φο «απειλούμενοι ή εκβιαζόμενοι».

Η παραπάνω δήλωση εστάλη στον 
πρόεδρο της Βουλής και στους αρχη
γούς, από τους οποίους ζητείται να 
λάβουν θέση. Σε κάθε περίπτωση, 

ι αν και οι τίτλοι τέλους της επιτροπής 
[ έπεσαν, το σίριαλ δεν τελειώνει εδώ. 

Σήμερα, το πόρισμα της πλειοψηφίας 
μαζί με τις θέσεις των λοιπών πολιτι
κών κομμάτων που διαφώνησαν πα- 
ραδίδεται στον κ. Βούτση, προκειμέ- 
νου να εισαχθεί στην Ολομέλεια.

Εκεί, σε μια συζήτηση που αναμέ
νεται θυελλώδης, θα πορθούν και οι 
οριστικές αποφάσεις για την τύχη του 
πολυσέλιδου πορίσματος, το οποίο, 
όπως όλα δείχνουν, θα σταλεί στη Δι
καιοσύνη για περαιτέρω διερεύνηση.
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1  «Καλλιεργούν ανασφάλεια στους ασθενείς»
Πηγή: ΤΑΧΥΔΡΟΜΟΣ ΤΗΣ

ΜΑΓΝΗΣΙΑΣ
Σελ.: 5 Ημερομηνία

έκδοσης:
07-12-2018

Επιφάνεια: 488.09 cm² Αρθρογράφος: Κυκλοφορία: 0

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

ΓΙΑ ΤΟ ΘΕΣΜΟ ΤΟΥ ΟΙΚΟΓΕΝΕΙΑΚΟΥ ΓΙΑΤΡΟΥ

«Καλλιεργούν ανασφάλεια στους ασθενείς»
Με οτόχο να πιέοουν τους γιατρούς να υπογράψουν συμβάσεις με τον ΕΟΠΥΥ- Τι πρέπει να κάνουν

Α
σκηση πίεσης για την προώθηση του 
οικογενειακού γιατρού, που ως απώ
τερο στόχο έχει τον εξαναγκασμό 
των γιατρών να δηλώσουν διαθεσιμότητα για 

τον νέο θεσμό, βλέπει ο Ιατρικός Σύλλογος 
Μαγνησίας πίσω από τα αλλεπάλληλα δημο
σιεύματα του Υπουργείου Υγείας για την 
έναρξη του θεσμού από 1ης Ιανουάριου.

«Αυτή τη στιγμή δεν υπάρχει κανένας 
επείγον λόγος ώστε οι αοφαλιομένοι να 
μπουν στη διαδικασία να δηλώσουνοικο- 
γενειακό γιατρό, διότι αφενός δεν υπάρ
χει ο αριθμός των γιατρών που χρειάζε
ται το σύστημα και αφετέρου δεν έχει 
προχωρήσει και η δεύτερη φάση του θε
σμού, που είναι οι συμβάσεις με τις άλ
λες ειδικότητες των κλινικών γιατρών», 
αναφέρει χαρακτηριστικά ο πρόεδρος 
του Ιατρικού Συλλόγου Μαγνησίας Ευθύ
μιος Τσάμης.

Παρά το γεγονός ότι ο θεσμός δεν έχει 
προχωρήσει σε ικανοποιητικό επίπεδο 
όσον αφορά στον προγραμματισμό για 
την έναρξη του οικογενειακού γιατρού, 
εντούτοις καλλιεργείται μία ανασφάλεια. 
Σε ανακοινώσεις του Υπουργείου ανα- 
φέρεται ότι όσοι ασφαλισμένοι δεν δη
λώσουν οικογενειακό γιατρό χάνουν τον 
προληπτικό έλεγχο υγείας.

Το γεγονός αυτό έχει σκορπίσει κλίμα 
πανικού.

Αγωνία
στους ασφαλισμένους

Συγκεκριμένα, αναστάτωση έχει προ- 
κληθεί στους ασφαλισμένους του ΕΟΠ- 
ΠΥ για τον οικογενειακό γιατρό από τις 
ανακοινώσεις του υπουργείου. Οι ασφα
λισμένοι τηλεφωνούνσε γιατρούς και ζη
τούν να ενημερωθούν τι να κάνουν εμ- 
φανώς τρομοκρατημένοι. Η εγγραφή 
στον οικογενειακό γιατρό θα πρέπει να 
έχει ολοκληρωθεί μέχρι το τέλος του 
2018, αφού από 1/1/2019 ο οικογε
νειακός γιατρός θα είναι υποχρεωτικός 
για όλους τους ασφαλισμένους.

Σύμφωνα με το υπουργείο Υγείας, ο οι
κογενειακός ιατρός αποτελεί το πρώτο 
σημείο επαφής του ατόμου με το Εθνικό 
Σύστημα Υγείας. Θα είναι Γενικός για
τρός, παθολόγος και παιδίατρος. Μπο
ρεί να συνταγογραφήσει μια μεγάλη γκά
μα εξετάσεων. Υπάρχουν περιπτώσεις 
που δεν μπορεί να συνταγογραφήοει ή 
κρίνεται ότι χρειάζεται περαιτέρω εξειδι- 
κευμένη φροντίδα, άρα θα παραπέμψει 
σε έναν άλλο ειδικό γιατρό.

Μεταξύ άλλων λειτουργεί και ως σύμ
βουλος υγείας και πλοηγός του σε αυτό.

Να επισημανθεί ότι η αίτηση εγγραφής 
μπορεί να υποβληθεί: μέσω της ηλε
κτρονικής εφαρμογής ή σε κάθε δημό
σια δομή Πρωτοβάθμιας Φροντίδας 
Υγείας ή απ’ευθείας στον Οικογενειακό

Ιατρό. Μέσω της ηλεκτρονικής πλατφόρ
μας πάντως η διαδικασία που ακολου
θείται είναι ιδιαίτερα δύσκολη κυρίως 
για τους ηλικιωμένους. Παρά το γεγονός 
ότι το υπουργείο προσπάθησε να απλου- 
στεύσει όσο γίνεται τη διαδικασία, εντού
τοις απαιτούνται κωδικοί, ΑΜΚΑ άλλα 
προσωπικά στοιχεία.

Δεν χρειάζεται πανικός, 
λέει η επιστημονική 

κοινότητα
Το μήνυμα ότι δεν θα πρέπει να υπάρ

χει πανικός μεταφέρει πάντως ο πρό
εδρος του Ιατρικού Συλλόγου Μαγνη
σίας. «Υπάρχει μία αγωνία στους ασφαλι
σμένους ακούγοντας αυτά που διαδίδον
ται ότι πρέπει να δηλώσουν οικογενει
ακό γιατρό, αλλά δεν είναι βάσιμη αυτή η 
αγωνία. Οι ασφαλισμένοι δεν πρέπει να 
πανικοβληθούν. Τώρα εάν κάποιος θέλει 
να εγγράφει στο ούστημα δεν έχει παρά 
να δηλώσει τους γιατρούς που είναι ήδη 
διαθέσιμοι», είπε ο κ. Ευθύμιος Τοάμης.

Για τον ιατρικό κόσμο η άσκηση πίεσης 
στους ασφαλισμένους έχει ως τελικό 
αποδέκτη τους γιατρούς. «Φαίνεται ότι 
με αυτό τον τρόπο το Υπουργείο προσπα
θεί να εξαναγκάσει τους γιατρούς που 
δεν έχουν κάνει τη σύμβαση να μπουν 
και αυτοί στον νέο θεσμό», πρόσθεσε ο 
ίδιος.

Εξάλλου μέχρι στιγμής από 52 παθολό
γους που χρειάζεται ως γεωγραφική 
ενότητα ο Δήμος Βόλου ενδεικτικά, με 
τον ΕΟΠΥΥ έχουν συμβληθεί μόνο δεκα
πέντε και από δώδεκα παιδιάτρους 
έχουν συμβληθεί μόνο τρεις. Έτσι η ημε
ρομηνία δήλωσης διαθεσιμότητας εκ μέ
ρους των γιατρών στο σύστημα είναι 
ανοιχτή και δεν έχει καταληκτική ημερο
μηνία.

Η άρνηση των γιατρών να προχωρή
σουν σε συμβάσεις με τον ΕΟΠΥΥ οφεί
λεται στο γεγονός ότι η ιατρική κοινότητα 
βλέπει μέσα από την ενεργοποίηση του 
θεσμού την υποτίμηση της επιστημονι
κής υπόστασής της. Δεν αποδέχονται 
έτσι τις νέες συμβάσεις, καθώς εκτιμά- 
ται ότι «οδηγούν σε ανυποληψία το σύ
στημα υγείας».

Το νέο σύστημα καταργεί ουσιαστικά 
τις 200 επισκέψεις τον μήνα με τους 
συμβεβλημένους γιατρούς και δίνει τη 
δυνατότητα στους οικογενειακούς για
τρούς να κάνουν οι ίδιοι τις παραπομπές 
των ασθενών είτε στο Νοσοκομείο, είτε 
στους εξειδικευμένους ιδιώτες για
τρούς. Ετσι ο ιατρικός κόσμος εκτιμά ότι 
θα προκύψουνπολλά προβλήματα και γι' 
αυτό διατύπωνε άρνηση από την πρώτη 
στιγμή ανακοίνωσης της δημιουργίας 
του νέου θεσμού.

ΚΑΤΕΡΙΝΑ ΜΑΡΟΥΓΚΑ

οι αοφαλιομένοι

Ευθύμιος Τοάμης:
Υπάρχει μία αγωνία 
στους ασφαλισμένους 
ακούγοντας αυτά που 
διαδίδονται ότι πρέπει 
να δηλώσουν οικογε
νειακό γιατρό, αλλά 
δεν είναι βάσιμη αυτή 
η αγωνία. Οι ασφαλι
σμένοι δεν πρέπει να 
πανικοβληθούν
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1  Μ. Βαρβιιοιώιης: Υγειονομική Ρόμβο ο ΧΥΤΑ Φυ»ής
Πηγή: STAR PRESS Σελ.: 8 Ημερομηνία

έκδοσης:
07-12-2018

Επιφάνεια: 82.98 cm² Αρθρογράφος: Κυκλοφορία: 4295

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

Μ. Βαρβιιοιώιης: Υγειονομική
Ρόμβο ο ΧΥΤΑ Φυ»ής
ΓΙΑ ΕΠΙΚΙΝΔΥΝΗ για tn δημόσια υγεία κα
τάσταση που επικρατεί στον ΧΥΤΑ Φυλήε 
κάνει λόγο, σε ερώτηση που κατέθεσε στη 
Βουλή με θέμα «Υγειονομική βόμβα ο ΧΥΤΑ 
Φυλήε», οτομεάρχηε Μεταναστευτικήε Πο- 
λιτικήε τηε Νέαε Δημοκρατίαε, Μιλτιάδηε 
Βαρβιτσιώτηε. Υπογραμμίζει ότι ο υπερκο- 
ρεσμένοε ΧΥΤΑ Φυλήε μπορεί να φιλοξενή
σει ακόμα 2.000.000 τόνουε σκουπιδιών, 
κάτι που μεταφράζεται σε 12 μήνεε «ζωήε». 
«Την ίδια στιγμή, η περιφέρεια Αττικήε 
δεν έχει προχωρήσει στην υλοποίηση 
του Περιφερειακού Σχεδίου Διαχείρισηε 
Αποβλήτων, που ψηφίστηκε στιε 
06.12.2016, σχέδιο που, μεταξύ άλλων, 
προβλέπει την επέκταση του ΕΜΑΚ Λιο
σίων έωε και 350.000 τόνουε ετησίωε και 
τη δημιουργία νέων μονάδων εγκαταστά
σεων επεξεργασίαε απορριμμάτων», 
αναφέρει ο κ. Βαρβιτσιώτηε.Όηωε σημει
ώνει, σφοδρέε αντιδράσειε από τουε κατοί- 
κουε έχουν συναντήσει τόσο η λειτουργία 
του ολοκληρωμένου ΧΥΤΑ Γραμματικού 
όσο και η δημιουργία μονάδαε ενεργειακήε 
αξιοποίησηε (καύσηε) απορριμμάτων στον 
Ασπρόπυργο.
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